

## 條款及細則

- 使用條款及細則
- 此券之二維碼只可使用一次及換取自食組合一份，不能兌換現金或其他產品。
- 顧客可免費換取任何一款自食組合價錢相等於千島海鮮迷你批自食組合，亦可補償差額改選任何價錢較高的自食組合。
- 此券只適用於香港及澳門必勝客分店之外賣自取。
- 此券不適用於網上/外送熱線訂購/第三方外送平台。
- 此券有效期至券面所示日期。
- 此券只適用於分店付款時使用，並請於付款前出示此券。
- 此券不可與其他香港及澳門必勝客列明之優惠同時使用。
- 此券之有效期不能延長。
- 持券人有責任承擔此券之損失、失竊、損壞或遭濫用。香港及澳門必勝客概不負責。
- 此券不可轉售或退換，亦不設退款及找續。
- 此券使用詳情及條款細則如有更改，恕不另行通知。
- 香港及澳門必勝客保留對此券使用的最終決定權。

## TERMS & CONDITIONS

- The QR code of this voucher can be redeemed for one My Box one time only and cannot be exchanged for cash or other products.
- You can select any My Box of the same price as Thousand Island Seafood My Box or settle the difference for a higher-priced My Box.
- This voucher is valid for takeaway at Pizza Hut outlets in Hong Kong and Macau.
- Not applicable for online ordering/hotline ordering/third-party food delivery platforms.
- This voucher is valid until date stated on this voucher.
- This voucher is valid for payments made at store cashier only, please present this voucher upon payment.
- This voucher cannot be used in conjunction with other special offers as stated by Pizza Hut Hong Kong Management Limited.
- The validity of this voucher cannot be extended.
- Pizza Hut Hong Kong and Macau will not be liable for the loss, theft, damage and misuse of any issued voucher. The voucher holder shall be solely responsible for all liabilities.
- This voucher is non-transferable, non-refundable and non-returnable. No change of cash if voucher value exceeds the purchase amount.
- The details & terms are subject to change without prior notice.
- Pizza Hut Hong Kong and Macau reserves the right of final decision on the use of this voucher.